
POREN
Van: EE Gemeente Gennep
Verzonden: dinsdag 17 januari 2023 11:36

Aan: B Gemeente Gennep
Onderwerp: FW: Technische vragen omtrent motie evenementenbeleid

Hoi
Hieronder technische vervolgvragen nav de mail vorige week.

Voor technische vragen geldt een servicetermijn van een week.

Wil je de vragen in mail beantwoorden naar de Griffie met mij in cc aub.

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

eeBE
8 ee T(0485) 494141» °EROgennep.nl * www.gennep.nl

gemeente ZI Ellen Hoffmannplein 1, Postbus 9003, 6590 HD Gennep
mf

G [=NN [= [> E-mail van de gemeente Gennepheeft geen formele status.

Klik hier voor meerinformatie.

Verzonden:dinsdag 17 januari 2023 11:32

Aan:EE Gemeente Gene)ir
Onderwerp: FW:Technische vragen omtrent motie evenementenbeleid

Hallohsl

Hierbij aanvullende vragen van D66 omtrent het evenementenbeleid.

Met vriendelijke groet,

ee

El ee T (0485) 49 41 41 « E©cennep.nl e www.gennep.nl

gemeente ZI Ellen Hoffmannplein 1, Postbus 9003, 6590 HD Gennep

GaNN |= Pp E-mail van de gemeente Gennep heeft geen formele status.

Klik hier voor meer informatie.



Van:ie
Verzonden:dinsdag 17 januari 2023 11:09

Onderwerp: Technische vragen omtrent motie evenementenbeleid

Goede morgen

Op 11 juli 2022 is unaniem een motie aangenomen waarin het college verzocht is om nog in 2022 het

evenementenbeleid te evalueren samen met ondernemers, verenigingen, omwonenden en andere

belanghebbenden. Specifiek is hier toen nog een discussie geweest dat het niet alleen evenementen rondom de

markt zou betreffen.

Op 14 december stelden wij per mail vragen omdat wij ongeveer 10 belanghebbenden uit verschillende sectoren

benaderd hadden enzij allen nog niets vernomen hadden. In reactie hierop is aangegeven dat bijna alle gesprekken

hadden plaatsgevonden en dat nog in december een vragenlijst zou worden uitgezet richting alle organisaties van

evenementen en omwonenden van evenemententerreinen.

Wij zijn nu halverwege januari en in de steekproef die wij onder organisatoren van evenementen gedaan hebben

vernemen wij datzij geen vragenlijst ontvangen hebben. Wij hebben dan ook de volgende schriftelijke technische

vragen:

1. Hebben inmiddels de aangekondigde gesprekken met Summertime, ondernemers markt, de

carnavalsverenigingen en omwonenden van de Markt plaatsgevonden? Indien nog niet alle gesprekken

hebben plaatsgevonden, met welke belanghebbenden dan nog niet en voor wanneerzijn deze gepland?

2. Is de aangekondigde vragenlijst al verspreid?

a. Aanvullend indien ja, welke verenigingen/stichtingen/bedrijven/enz hebben deze ontvangen en

staat deze ook openbaar om te zorgen dat ook echt alle belanghebbenden de vragenlijst kunnen

invullen.

b. Aanvullend indien nee, wanneer gaat deze vragenlijst uit en waarom is deze niet zoals aangekondigd

in december verspreid.

3. Waarom is ervoor gekozen om vooral gesprekken aan te gaan voor wat betreft evenementen rondom de

markt in Gennep terwijl dit onderdeel juist specifiek uit de motie geschrapt is door het debat wat in juli 2022

plaatsvond.

Met vriendelijke groet,



Op 17 jan. 2023 om 09:40 heeftiT | Gemeente Gennep
Sree het volgende geschreven:

Halloag

Ik kreeg bijgaand antwoord: De enquête die uitgaat is voor iedere evenementenorganisatie in te

vullen. De gesprekken die hebben plaatsgevonden waren met een aantal gekozen organisaties: de

carnavalsverenigingen, Summmertime en ondernemers rondom de Markt. Dit omdat zij of de

meeste evenementen organiseren en daarmee dus ook het meest van doen hebben met het beleid.

De andere organisaties worden dus via de online enquête bevraagd.

Met vriendelijke groet,

ee
e% T(0485) 49 41 41 «Eezenner.nl « www.gennep.nl

gemeente ZIJ Ellen Hoffmannplein 1, Postbus 9003, 6590 HD Gennep
7

G [aNN [5 [> E-mail van de gemeente Gennepheeft geen formele status.

Klik hier voor meerinformatie.

Van

Verzonden: maandag16 januari 2023 17:01

Aan:aren Gemeente Genne

Onderwerp: Re: Vraag omtrent motie evenementenbeleid

Dankjewel voorje snelle reactie
Is er nu op voorhand een lijst beschikbaar welke bedrijven of ondernemers er meegedaan hebben

aan de evaluatie en is er duidelijk op welke basis ze geselecteerd zijn? Of is de evaluatie voor

iedereen toegankelijk?

Met vriendelijke groet,

Op 16 jan. 2023 om 15:36 heeftBien] Gemeente Gennep

het volgende geschreven:



|-
Ik krijg de volgende reactie: uitnodiging richting fracties komt een dezer dagen. Ik

hoop vanmiddag nog.

Met vriendelijke groet,

ee
â ee  1(0485) 49 41 41 «EN@gennep.ni © www.gennep.nl

gemeente ZI Ellen Hoffmannplein 1, Postbus 9003, 6590 HD Gennep

GENNE Pp E-mail van de gemeente Gennep heeft geen formele status.

Klik hier voor meer informatie.

vanAEN
Verzonden: maandag 16 januari 2023 15:15

AanEEGemeente Gennep
Onderwerp: Re: FW: Vraag omtrent motie evenementenbeleid

Hoi
Ik heb inderdaad niets ontvangen.

Tevens hoor ik van een tal van ondernemers en verenigingen dat ook zei nog niets

gehoord hebben over een evaluatie.

GroetjesBREE)

Op 13 jan. 2023 12:34 schreefEEE Gemeente Gennep

EERE
GoeiemiddagEN

Als het goed is heb je gisteren bericht van mij gekregen op je vraag dat begin

volgende week gaat een uitnodiging uitgaat naar de fracties om betrokken te

worden bij de evaluatie van het evenementenbeleid. Ik zie alleen en misschien

omdat ik het antwoord doorstuurde via mijn telefoon, niets bij de verzonden items

staan, dus wellicht ten overvloede deze reactie.

Met vriendelijke groet,

ee
iY oe
= T (0485) 49 41 41MN nl + www.gennep.nl

gemeente Sr Ellen Hoffmannplein 1, Postbus 3, 6590 HD Gennep

GENNEP



E-mail van de gemeente Gennep heeft geen formele status.

Klik hier voor meerinformatie.

 

Van:

Verzonden: Thursday, January 12, 2023 2:00:36 PM

AanBEREN Gemeente GenneEE
Onderwerp: Re: Vraag omtrent motie evenementenbeleid

Ho

Nog de beste wensen voor 2023!Is hier nog vordering in?

Metvriendelijke groet,

> Op 14 dec. 2022 om 13:05 heeftNN | Gemeente Gennep
eeet volgende geschreven:

>

>

> Ik ga het na.

 

 

> DISCLAIMER

 

> Van

> Verzonden: woensdag 14 december 2022 12:49

> Aan:EE Gemeente GennepB
> Onderwerp: Vraag omtrent motie evenementenbelei

>

> Hoibage
>

> Tijdens de BR van 11-07jl is onze Motie (nr. 572604) inzake evenementenbeleid

5



aangenomen. Hierin staat dat het evenementenbeleid nog in 2022 geëvalueerd

moet worden. Aangezien 2022 ten einde loopt vraag ik me af in welk stadium deze

evaluatie nu zit? Welke acties zijn er ondernomen? Met welke instanties,

organisatoren, verenigingen, ondernemers en andere belanghebbende is er nu

gesproken? Waar worden deze uitkomsten verzameld? En wat wordt hier

vervolgens mee gedaan? Ik zou graag een overzicht ontvangen waarin oa de

bovengenoemden vragen instaan.

>

> De afgelopen twee weken heb ik zelf al een stuk of 10 belanghebbende uit

verschillende sectoren nagevraagd over de evaluatie maar ze gaven me aan niets

gehoord te hebben. Dit stelt me niet gerust.

>

> Met vriendelijke groet,

>


